



香港中文大學伍宜孫書院
Wu Yee Sun College, The Chinese University of Hong Kong



2021 至 2022 年度宿生遴選上訴結果
(非本地舊生)

Resident Selection of the Academic Year 2021-22
Appeal Result (Non-local Non-Freshmen)

書院宿舍提供 604 個宿位予本院學生申請，全為雙人房，惟因應新冠肺炎疫情或改為單人入住。視乎疫情發展，實際可提供宿位數目及房間分配安排可能大幅更改，書院亦有可能取消 2021-22 宿位分配結果，並因應屆時大學/書院政策更改宿位分配準則及其他學生宿舍之安排（包括但不限於更改宿期、延遲入宿日）。獲分配宿位之同學請密切留意書院經電郵發放之最新資訊。

604 hostel places at the College hostels are available for students of the College. All are double rooms but may be changed to single occupancy due to COVID-19 pandemic). Subject to the newest development of the pandemic, there may be a substantial change of the actual number of available hostel places and room assignment. **College may have to cancel the current 2021-22 hostel allotment. In accordance to the latest University/College policy, College reserves the right to make any appropriate amendment on the rationale of hostel allotment and other hostel arrangement (including but not limited to amending the hostel period or delaying the check-in date).** Students allotted a hostel place should pay attention to mass emails for announcement.

基於2021年5月21日發出題為「[2021/22年度宿舍住宿和接種疫苗及檢測安排](#)」的電郵，獲分配2021/22年度宿位的同學請於**2021年6月30日或之前**填妥有關疫苗接種狀況的網上表格 <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13275417>，以便書院作出相應安排。

With reference to the email entitled "[Vaccination and Testing Arrangements for Hostel Accommodation in 2021/22](#)" dated 21 May 2021, **students allotted with a hostel place in 2021/22 please fill in their vaccination status at <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13275417> on or before 30 June 2021** to facilitate our planning.

下列同學有足夠宿分但欠交證明文件，現已補交並可獲派宿位：

The following students met the hostel cut-off points but one or more than one supporting document(s) was/were missing. The required document(s) has/have been submitted and hostel places are allotted:

學生編號 Student ID	宿期 Residence Period
1155116151	全學年 Whole Academic Year

學生編號 Student ID	宿期 Residence Period
1155124236	全學年 Whole Academic Year

下列同學於上訴階段獲派宿位 The following students are allotted hostel places in the appeal round:

學生編號 Student ID	宿期 Residence Period
1155107671	下學期 Term 2
1155112381	全學年 Whole Academic Year
1155115976	全學年 Whole Academic Year

學生編號 Student ID	宿期 Residence Period
1155116356	全學年 Whole Academic Year
1155124233	* 全學年 Whole Academic Year

* A hostel place allotted in International House (IH).